LAMBRECHT HOUSE Šolska ulica 4, 3210 Slovenske Konjice More than 150 years of tradition

Phone: 03 75 74 200, 03 75 74 80

Fax: 03 75 74 110

Email: info@lambrechtov-dom.si **Website:** www.lambrechtov-dom.si

Reference Statement for Wellan® Technology

Slovenske Konjice, May 20, 2025

In April 2024, we decided at Lambrecht House in Slovenske Konjice to install a Wellan ring (3-inch dimension) on the main water supply line of the building.

After several weeks of using the technology, we can confirm from first-hand experience a very noticeable result, visible even at the critical points of the water infrastructure in the sanitary area. The water boilers, which previously regularly got clogged due to limescale, are now completely clean. The seals, which we had to frequently replace due to damage from coatings and water leaks, remain undamaged. Shortly after installation, the limescale deposits that had previously solidified in certain places began to dissolve by themselves.

We drain the water in the facility twice a year as a preventive measure, so the system is regularly emptied and - in our opinion - also clean. The visual condition of the pipes and sanitary facilities clearly shows that Wellan works as promised - without chemicals and additional maintenance.

In our opinion, this is an effective, non-invasive, and long-term solution with which we are very satisfied. We warmly recommend this solution.

Irena Vostič Stiepčević, Director

Tax number: 77668454, Registration number: 5055849, Transaction account - IBAN: SI56 0110 0603 0268 679



T.: 03 75 74 200, 03 75 74 100

F: 03 75 74 110

E- pošta:info@lambrechtov-dom.si

I: www.lambrechtov-dom.si

Slovenske Konjice, 20. maj 2025

Referenčna izjava k tehnologiji Wellan®

V Lambrechtovem domu Slovenske Konjice, smo se aprila 2024 odločili za namestitev Wellan obroča (dimenzija 3 cole) na glavni vodovodni dovod doma.

Po nekaj tednih uporabe tehnologije, lahko iz prve roke potrdimo zelo opazen rezultat, viden celo na končnih točkah vodovodne infrastrukture, na področju sanitarij. Vodni kotlički, ki so se prej redno mašili zaradi vodnega kamna, so zdaj povsem čisti. Tesnila, ki smo jih morali pred tem pogosto menjavati zaradi poškodb oblog in uhajanja vode, zdaj ostajajo nepoškodovana. Kamen se je na mestih, kjer je bil prej trdno strjen, kmalu po namestitvi začel luščiti sam.

Vodo v objektu dvakrat letno iz preventivnih razlogov izpustimo, tako da je sistem redno pretočen in – po našem mnenju – tudi čist. Vizualno stanje cevi in sanitarij jasno kaže, da Wellan deluje tako, kot obljublja – brez kemikalij in dodatnega vzdrževanja.

Po našem mnenju, gre za učinkovito, neinvazivno in dolgoročno rešitev, s katero smo zelo zadovoljni.

Rešitev toplo priporočamo.



LAMBRECHTOV DOM
Šolska ulica 4, 3210 Slovenske Konjice
Mehr als 150 Jahre Tradition

Referenzerklärung zur Wellan®-Technologie

Slovenske Konjice, 20. Mai 2025

Im April 2024 entschieden wir uns im Lambrecht-Haus in Slovenske Konjice für die Installation eines Wellan-Rings (Dimension 3 Zoll) an der Hauptwasserversorgung des Hauses.

Nach einigen Wochen im Einsatz der Technologie können wir das deutlich spürbare Ergebnis, das selbst an den kritischen Stellen der Wasserversorgungsinfrastruktur im Sanitärbereich sichtbar ist, aus erster Hand bestätigen. Die Wassertanks, die zuvor regelmäßig durch Kalk verstopft waren, sind nun vollständig sauber. Die Dichtungen, die wir aufgrund von Beschädigungen der Auskleidungen und Wasserlecks häufig austauschen mussten, bleiben unbeschädigt. Kurz nach der Installation lösten sich die Kalkablagerungen an Stellen, an denen sie sich zuvor verfestigt hatten, von selbst ab.

Wir lassen das Wasser in der Anlage zweimal jährlich präventiv ab, sodass das System regelmäßig entleert und – unserer Meinung nach – auch sauber ist. Der optische Zustand der Rohre und Toiletten zeigt deutlich, dass Wellan wie versprochen funktioniert – ohne Chemikalien und zusätzliche Wartung.

Unserer Meinung nach handelt es sich um eine effektive, nicht-invasive und langfristige Lösung, mit der wir sehr zufrieden sind.

Wir können die Lösung wärmstens empfehlen.

Irena Vostič Stiepčević, Direktorin